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#8 "Biodiversiteit is van belang."
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Hier ben ik trots op in onze gemeente en wil mij inzetten dat zo te 
houden:

Inwoners van Drenthe zijn het gelukkigst van allemaal, onze 
inwoners weten waarom. Veel groene ruimte om te ontspannen, 
mentaal en fysiek. Groen is er niet alleen belangrijk voor onze 
inwoners maar ook voor bezoekers en toeristen.

Groen moet ook onderhouden worden, onze inwoners leveren 
daaraan zelf een bijdrage. Ons Nationaal Park biedt veel 
mogelijkheden maar bescherming is ook van belang.

En juist omdat het hier zo gaaf wonen is, moeten we sommige 
dingen ook verbeteren. Dingen die niet goed gaan, die moeten we 
gewoon verbeteren. Dat verdient onze gemeente.

Deze dingen moeten volgens mij beter:

Niet iedereen respecteert onze fraaie natuur dat vraagt ook om 
duidelijke keuzes. De balans tussen natuur en onze agrarische 
sector is van groot belang. Het platteland en onze dorpen moeten 
vitaal blijven, daar moet meer aandacht voor zijn.

Aa en Hunze blijft goed, wordt beter.
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